



Protokoll Styretmöte LP2LV6

Närvarande

Ordförande:	Anton Martinsson
Vice ordförande:	Elly Lucia Gaggini
Kassör:	Katarina Landberg
Informationsansvarig:	Daniel Brunnsåker
Utbildningsansvarig:	Elin Haraldsson
Arbetsmarknadsansvarig:	Amanda Lindenmeyer Asadi
Övriga:	Alexander Back
	Leon Larsson
	Malin Stenbom
	Martin Andersson
	Gustav Eriksson
	Tage Berdenius Norström

Formalia

- i. Ordförande Anton Martinsson förklarar mötet öppnat kl. 12:01
- ii. Mötet godkänner dagordningen.
- iii. Föregående mötesprotokoll – Ok
- iv. Inadjungeringar: Alla övriga.
- v. Veckans grej: Efterträdare!

Dagsformsrunda

Ellys mage luktar gott idag.
Dimman är i kontroll.
Katta, Hatar CAD och dess sparningsfunktioner.
Harald, Har träningsvärk...
Brumm, Har anammat jullooken!
Anton, vek. Som vanligt.
Tisse, allt bra!
Leon, är fuckad.
Dace, sov ut.
Malin, samma!
Alex, helt ok.
Gurra, Mår typ dåligt.



Meddelanden

Val av representation

Sektionsmöte

Diskussion

Hantering av invalen gick mycket bättre än vanligtvis, verkar fått lite struktur på det.

Man borde även tänka på att inte agera utpekande och förlöjligande mot sektionsmedlemmar under mötesnomineringar.

Överlämning

Snabb genomgång av den gemensamma kontinuiteten. Även generell tanke om att ju mer material vi kan lämna över till efterträdarna desto bättre.

Ekonomisk Rapport

Kort anförande om pengar in/pengar ut under den senaste tiden.

Diskussion om ATKK's vinst, Hur mycket av det skall gå till Jubileumet?

Mötesplanering

Mötesrapporter

ERNST & KARG – Uppdelningsmöte

De två utskotten skall separera sina verksamhetsplaner och budget. Detta för att få mer frihet att ta egna initiativ.

ArmU

Utskottet har blivit uppstrukturerat, Nyhet är att kåren ska skriva gemensamma kontrakt med sektionsöverskridande sponsorer..

SU

JämK hälsade på! Vill öka samarbetet mellan JämK och SAMO. Diskussioner om att starta en typ av nämnd för SAMO relaterade ämnen.

UU

Diskussioner om kursutvärderingsprocesser.

KU

Utvärderingsmöte



AuBT

Diskussioner om rekrytering, också lite diskussioner om nya mastersinriktningar.

Mastersfest!

Verkade väldigt uppskattat, kanske driver på ett bättre samarbete med CIRC.
Notis som även kommer från samarbetet är att man kanske borde trycka lite mer på F-sektionen för att öka möjligheter för studieresor.

Genomgång av att-göra-listan

VP, klart
Budget, klart
Tillägg, instruktionsändring bof
Tillägg, Kommittekontakt,
Tillägg, Aspaffischer

Kommande händelser

Styretmöte 17/12
Upptagsmöte för de nya, och avslutningsmöte för åldringarna.
Teambuilding 15/12
Vidare hänvisning till tavlan.

Post

Räkningar, yo

Övriga frågor

Mötets avslutande

13.03 ordförande Anton Martinsson avslutar mötet